



COYOTE

————— NOTICE TECHNIQUE —————

1 | DOMAINES D'UTILISATION / USE CASES

Le boîtier GV65 Plus est destiné aux marchés de la télématique et peut être installé sur les véhicules légers (VP et VUL).

The GV65 Plus box is dedicated to telematics market and fits into light vehicle (PV and LCV).

Le boîtier GV65 Plus est fourni avec un faisceau électrique. L'interrupteur vie privée / professionnelle et l'identification chauffeur pourront être installés à la demande du client afin d'être en conformité avec la RGPD.

The GV65 Plus box is provided with an electrical cable. The private / professional journey switch and driver identification could be installed upon customer's request to be compliant with the GDPR.

2 | PRODUCTION / MANUFACTURING

Le boîtier GV65 Plus est vendu par Coyote System et ses affiliés, 25 quai Gallieni, 92150, Suresnes.

The GV65 Plus box is sold by Coyote System and its affiliates, 25 quai Gallieni, 92150, Suresnes.

3

SPÉCIFICATIONS GSM-GNSS / GSM-GNSS FUNCTIONALITIES

Fréquences / Frequencies

Quad band: 850/900/1800/1900 MHz
Compliant to GSM phase 2/2+
-Class 4 (2W @ 850/900 MHz)
-Class 1 (1W @ 1800/1900 MHz)

Puissance Max émise /
Max RF Output Power

GSM850/GSM900: 33.0±2 dBm
DCS1800/PCS1900: 30.0±2 dBm

Module GNSS / GNSS module

u-blox All-In-One GPS receiver

Précision / Accuracy

Autonomous: < 2.5m

TTFF (Ciel ouvert) /
TTFF (Open sky)

Cold start: 27s average
Warm start: 27s average
Hot start: 1s average

Nom / Naming	GV65 Plus
Dimensions / Size	73 x 54 x 22,7 mm
Masse / Weight	62g
Tension d'alimentation / Operating Voltage	8V to 32V DC
Température de fonctionnement / Working temperature	-20°C / +55°C
Batterie de secours / Backup battery	Li-Polymer, 250 mAh
Installation spécifique / Customized set up	Interrupteur vie privée-pro / Pro-private life switch Identification chauffeur / Driver identification
Antenne GPS-GSM / GPS-GSM antenna	Antenne interne / Internal only

Le GV65 Plus dispose d'une batterie rechargeable, il est strictement interdit de l'approcher d'une flamme, sous peine d'explosion.

GV65 has a rechargeable battery. Keep away from fire - risk of explosion.

ATTENTION, il y a risque d'explosion si la batterie est remplacée par une batterie de type incorrect.
Mettre au rebut les batteries usagées conformément aux instructions.

WARNING, There is a risk of explosion if the battery is replaced with an incorrect battery type.
Always dispose of your used electronic products and batteries at the appropriate collection points, along with their packaging.

5

INDICATIONS LED / LED INDICATIONS

LED	CLIGNOTEMENT BLINKING	STATUT DU BOÎTIER BOX STATUS
CEL	Rapide / Fast	GSM network scanning / Scan du réseau GSM
	Lent / Slow	Connecté au réseau GSM / GSM network connected
	Fixe / Fix	Anomalie / Anomaly
GPS	Rapide / Fast	Scan des signaux GPS / GPS signal scanning
	Lent / Slow	Pas de données envoyées / No data sent
	Fixe / Fix	Signaux GPS acquis / GPS signal fix
	Éteint / Turned off	Module GPS éteint / GPS module turned off
PWR	Rapide / Fast	Présence d'alimentation externe et batterie interne en charge / External power supply and internal battery in charge
	Lent / Slow	Contact coupé et tension batterie interne inférieure à 3,5V / Engine stopped and internal battery voltage below 3,5V
	Fixe / Fix	Présence d'alimentation externe et batterie interne chargée en totalité / External power supply and internal battery fully charged
	Éteint / Turned off	Pas d'alimentation externe et tension de la batterie interne inférieure à 3,35V / No external power supply and internal battery voltage below 3,35V

6 / GARANTIE & AVERTISSEMENT / WARRANTY AND WARNING

GARANTIE:

LE BOÎTIER GV65 PLUS EST GARANTI CONTRE TOUT DÉFAUT DE PIÈCES OU DE FABRICATION PENDANT 24 MOIS À PARTIR DE LA DATE D'INSTALLATION.

L'OUVERTURE DU BOÎTIER PAR UN TECHNICIEN NON HABILITÉ PAR COYOTE SYSTEM ANNULE LA GARANTIE.

LE BOÎTIER GV65 PLUS EST CONFORME AUX EXIGENCES ESSENTIELLES ET AUX AUTRES CONDITIONS APPLICABLES DE LA DIRECTIVE 2014/53/UE.

LES DOCUMENTS DE CONFORMITÉ SONT TÉLÉCHARGEABLES DEPUIS L'URL CI-CONTRE:

[HTTPS://DOCS.MONCOYOTE.COM/](https://docs.moncoyote.com/)

WARRANTY:

GV65 PLUS PRODUCT IS GUARANTEED AGAINST ANY PARTS FAULT OR MANUFACTURING DEFECTS FOR 24 MONTHS FROM THE INSTALLATION DATE.

IF THE DEVICE IS OPENED BY A TECHNICIAN NOT AUTHORIZED BY COYOTE SYSTEM, THE WARRANTY WILL NO LONGER BE VALID.

GV65 PLUS PRODUCT IS COMPLIANT WITH ESSENTIAL REQUIREMENTS AND OTHER APPLICABLE CONDITIONS OF 2014/53/UE DIRECTIVE.

THE PRODUCT'S CONFORMITY IS AVAILABLE ON THE COYOTE WEBSITE:

[HTTPS://DOCS.MONCOYOTE.COM/](https://docs.moncoyote.com/)

ÉLIMINATION ET RECYCLAGE:

LE LOGO CI-CONTRE INDIQUE QUE NI LE PRODUIT, NI SES ACCESSOIRES ELECTRONIQUES USAGÉS (BATTERIE), NE PEUVENT ÊTRE JETÉS AVEC LES AUTRES DÉCHETS MÉNAGERS.

NE PAS JETER L'ÉQUIPEMENT DANS LES DÉCHETS DOMESTIQUES.

UTILISER LES SYSTÈMES DE RETOUR ET DE COLLECTES DISPONIBLES DANS VOTRE PAYS POUR LE RECYCLAGE APPROPRIÉ ET SÛR DE CE PRODUIT.



DISPOSAL AND RECYCLING:

THE LOGO OPPOSITE INDICATES THAT, ONCE USED, THE PRODUCT AND ITS ELECTRONIC ACCESSORIES (BATTERY) MUST BE THROWN AWAY WITH HOUSEHOLD RUBBISH.

PLEASE DO NOT THROW THE ITEM AWAY WITH HOUSEHOLD WASTE.

TO ENSURE THE SAFE AND SUITABLE DISPOSAL OF THIS PRODUCT, PLEASE USE THE APPROPRIATE RECYCLING AND COLLECTION SERVICES AVAILABLE IN YOUR COUNTRY.

